
Protokół nr 17/2020

z posiedzenia Komisji Gospodarki Miejskiej Rady Miasta Piły

w dniu 19 lutego 2020 r.

Urząd Miasta Piły, sala 229c

                                                        (czas trwania godz. 14:00 – 15:50)

Na posiedzeniu obecnych było  7 członków Komisji Gospodarki Miejskiej. Listy obecności radnych
i zaproszonych gości stanowią załączniki do protokołu. 

Marek Andruszkiewicz, przewodniczący Komisji  Gospodarki Miejskiej powitał radnych oraz
zaproszonych gości i po stwierdzeniu quorum otworzył obrady komisji.

Porządek obrad:

1. Przyjęcie porządku obrad;
2. Sprawozdanie  Prezydenta  Miasta  Piły  z  prac  Prezydenta  Miasta  Piły  w  okresie

międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Miasta Piły; druk nr 308
3. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie uchwalenia planu rozwoju

i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2020 - 2022 -
Prezes Miejskich Wodociągów i Kanalizacji Mariusz Bednarczyk; druk nr 311

4. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie
od  Gminy  Szydłowo  części  zadania  publicznego  w  zakresie  lokalnego  transportu
zbiorowego i zawarcia porozumienia - Prezes Miejskiego Zakładu Komunikacji Tadeusz
Majewski; druk nr 330 (bez głosowania)

5. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na
wynajęcie nieruchomości oraz odstąpienie   od obowiązku przetargowego trybu zawarcia
umów najmu  -  Dyrektor  Miejskiego   Zakładu  Gospodarki  Mieszkaniowej  Grażyna
Wierzbicka; druk nr 319

6. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na
wynajęcie  nieruchomości  oraz  odstąpienie  od  obowiązku  przetargowego  trybu  zawarcia
umowy najmu - Dyr. Wydz. Gospodarki Nieruchomościami Monika Łukomska; druk nr
315

7. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie przyznania na rzecz najemcy
pierwszeństwa  w  nabyciu  budynku  użytkowego  (garażu)  położonego  przy
ul.  Chałubińskiego  w  Pile -  Dyr.  Wydz.  Gospodarki  Nieruchomościami  Monika
Łukomska; druk nr 316

8. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na
wynajęcie i wydzierżawienie  nieruchomości oraz odstąpienie od obowiązku przetargowego
trybu zawarcia umów - Dyr. Wydz. Gospodarki Nieruchomościami Monika Łukomska;
druk nr 317



9. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na
odstąpienie  od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów dzierżawy -  Dyr. Wydz.
Gospodarki Nieruchomościami Monika Łukomska; druk nr 318

10. Informacja Prezydenta Miasta Piły o zgłoszonych w 2019 roku żądaniach, o których mowa
w art. 36 ust. 1-3 i ust.5 i wydanych decyzjach, o których mowa w art. 37 ust. 6 i 7 ustawy
z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym -  Dyr. Wydz.
Gospodarki Nieruchomościami Monika Łukomska; druk nr 320

11. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zasięgnięcia od Komendanta
Wojewódzkiego  Policji  informacji  o  kandydatach  na  ławników  -  Wiceprzewodnicząca
Zespołu do wyboru ławników Gabriela Milska; druk nr 321

12. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zgłoszenia  kandydata  na
ławnika,  które  pozostawia  się  bez  dalszego  biegu  -  Wiceprzewodnicząca  Zespołu  do
wyboru ławników Gabriela Milska; druk nr 322

13. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zgłoszenia  kandydata  na
ławnika,  które  pozostawia  się  bez  dalszego  biegu  -  Wiceprzewodnicząca  Zespołu  do
wyboru ławników Gabriela Milska; druk nr 323

14. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zgłoszenia  kandydata  na
ławnika,  które  pozostawia  się  bez  dalszego  biegu  -  Wiceprzewodnicząca  Zespołu  do
wyboru ławników Gabriela Milska; druk nr 324

15. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zgłoszenia  kandydata  na
ławnika,  które  pozostawia  się  bez  dalszego  biegu  -  Wiceprzewodnicząca  Zespołu  do
wyboru ławników Gabriela Milska; druk nr 325

16. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zgłoszenia  kandydata  na
ławnika,  które  pozostawia  się  bez  dalszego  biegu  -  Wiceprzewodnicząca  Zespołu  do
wyboru ławników Gabriela Milska; druk nr 326

17. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zgłoszenia  kandydata  na
ławnika,  które  pozostawia  się  bez  dalszego  biegu  -  Wiceprzewodnicząca  Zespołu  do
wyboru ławników Gabriela Milska; druk nr 327

18. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zgłoszenia  kandydata  na
ławnika,  które  pozostawia  się  bez  dalszego  biegu  -  Wiceprzewodnicząca  Zespołu  do
wyboru ławników Gabriela Milska; druk nr 328

19. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zgłoszenia  kandydata  na
ławnika,  które  pozostawia  się  bez  dalszego  biegu  -  Wiceprzewodnicząca  Zespołu  do
wyboru ławników Gabriela Milska; druk nr 329

20. Wolne wnioski  i  sprawy różne -  Informacja  dot.  zamierzeń inwestycyjnych  Gminy Piła
w 2020 roku na poszczególnych osiedlach miasta.



Ad 1.

Przyjęcie porządku obrad.

Proponowany porządek obrad został przyjęty jednogłośnie (7 głosami „za”) bez uwag.

Ad 2.
Sprawozdanie Prezydenta Miasta Piły z prac Prezydenta Miasta Piły w okresie międzysesyjnym,
zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Miasta Piły  .  

Pytania do sprawozdania Prezydenta. 
Radni nie zadawali pytań. 

Ad 3.
Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  uchwalenia  planu  rozwoju
i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2020 - 2022  .   

W imieniu Prezydenta projekt uchwały przedstawił Prezes Miejskich Wodociągów i Kanalizacji
Mariusz Bednarczyk.

Pytania do projektu uchwały. 
Radny Marek Toboła zadał pytanie odnośnie ulicy Kamiennej (droga powiatowa). Inwestycja ma
być ukończona w czerwcu.  Czy wszystkie  prace podziemne są już  wykonane,  żeby umożliwić
remont tej ulicy?
Prezes Miejskich Wodociągów i Kanalizacji Mariusz Bednarczyk  odpowiedział, że wszystkie
prace w pasie drogowym zostały zakończone. Ta inwestycja obejmuje również tzw. sięgacze, czyli
odnogi od tego głównego korytarza sanitarnego. Zostaną one przeciągnięte w rejony, które jeszcze
nie mają do końca  podziału. Ale w taki sposób, żeby potem nie wchodzić z sięgaczami w jezdnię.  

Radny Marek Toboła zadał pytanie do ulic Koszalińskiej/Żeleńskiego. Jest to droga gruntowa,
projekt w ramach budżetu obywatelskiego. Czy w tym roku będzie to zrealizowane?   
Prezes  Miejskich  Wodociągów  i  Kanalizacji  Mariusz  Bednarczyk  odpowiedział,  że  300  m
kanalizacji będzie wykonane z pompownią i jest to rozłożone na dwa lata. Łączne nakłady to ok.
580 tys. zł. W roku 2021 jest planowane zakończenie prac. 

Radny Kazimierz Sulima zadał pytanie do opracowania planów. Opracowanie podaje, że dane są
na 31 grudnia 2018 r., natomiast w dalszej części jest napisane, że w roku 2019 były wykonywane
jakieś prace. Czy to zostało zaktualizowane?
Prezes Miejskich Wodociągów i Kanalizacji Mariusz Bednarczyk odpowiedział, że jest lekkie
przekłamanie i można się spodziewać autopoprawki. 



Radny  Mieczysław  Karpiński zadał  pytanie  do  ulicy  Kamiennej.  Odcinek,  który  teraz  jest
wykonywany ma być od ul. Agatowej do granic miasta? Pytanie o sięgacze, od jakich ulic będą?
Prezes  Miejskich  Wodociągów  i  Kanalizacji  Mariusz  Bednarczyk  odpowiedział,  że  tak.
Sięgacz jeden będzie od ulicy Granitowej, a drugi będzie po prawej stronie jadąc od strony miasta.

Radny Mieczysław Karpiński zadał  pytanie  o  fotowoltaikę.  Jaki  jest  zakres  cenowy i  termin
realizacji?
Prezes Miejskich Wodociągów i Kanalizacji  Mariusz Bednarczyk  odpowiedział,  że założony
jest w planie 1 mln 800 tys. zł na obydwa etapy. Inwestycja jest rozłożona na dwa lata. Planowany
jest do tego zakup nowego samochodu. Ma być to samochód czteroosiowy czyli większy od tego
największego,  który  jest  obecnie,  bez  recyklingu  ponieważ  jedno  auto  z  recyklingiem  już  jest
i  wystarczy  na  takie  miasto  jak  Piła.   A  to  będzie  klasyczny  pojazd  ssąco-tłoczący.  Według
dzisiejszych cen to może być nawet 900 tys. zł. A mniejsze samochodowy są o masie do 7,5 ton. 

Przewodniczący  Marek  Andruszkiewicz zadał  pytanie  do  planu  zadań  modernizacyjnych
z ubiegłego roku. Zadanie C1 z ubiegłego roku - zbrojenie wylotu kanalizacji  deszczowej ulicy
Siemiradzkiego, czy to zadanie zostało zrealizowane? Ponieważ nie widać tego zadania w obecnym
planie. 
Prezes Miejskich Wodociągów i Kanalizacji Mariusz Bednarczyk  odpowiedział,  że jeżeli nie
ma w planie  na  ten  rok  to  znaczy,  że  zostało  zrealizowane.  Ale nie  jest  to  pewne i  trzeba  to
sprawdzić.  

Przewodniczący Marek Andruszkiewicz zadał pytanie to samo tylko do zadania z punktu B9 -
zbrojenie  wylotu  kanalizacji  deszczowej  ulicy  Bazaltowej.  Ta  inwestycja  miała  być  zrobiona
w zeszłym roku na kwotę 300 tys. zł i czy to jest zrealizowane? 
Prezes  Miejskich  Wodociągów  i  Kanalizacji  Mariusz  Bednarczyk  odpowiedział,  że  ulica
Bazaltowa jest zrobiona.

Przewodniczący Marek Andruszkiewicz zadał pytanie do ulicy Wilgowej, zadanie B8. W 2018
roku był zapis na 2019 rok na kwotę 256 tys. zł, a na ten rok takiego zapisu nie ma, dlaczego? 
Prezes Miejskich Wodociągów i Kanalizacji  Mariusz Bednarczyk  odpowiedział,  że powinno
być zrobione, ale jeszcze trzeba sprawdzić. 

Prezes Miejskich Wodociągów i Kanalizacji Mariusz Bednarczyk poinformował, że jeżeli coś
nie  zostało  zrealizowane  to  inne  zostało  zrealizowane,  wskoczyło  na  tamto  miejsce.  Ponieważ
wszystkie środki przewidziane na inwestycje zostały zrealizowane. Plan jest dynamiczny i czasami
jest tak, że inwestycja jakaś okazuje się droższa niż było to zaplanowane. I należy ją skończyć,
a odbywa się to czasami kosztem przesunięcia innego zadania. 

Radny Marek Toboła zgodził się co do doprecyzowania planów z Przewodniczącym Markiem
Andruszkiewiczem. Prosi na następny rok o przygotowanie dwóch dokumentów: pierwszy to taki,
który bazował by na materiałach z roku obecnego (wykonano-zrealizowano, przesunięto-zadanie
wymienne).  A w drugim dokumencie inwestycji  na kolejny rok np. kolumna “uwagi”,  a w nim
zapisane zadanie “X” z roku ubiegłego. Będzie to jasne i przejrzyste. 



Radny Mieczysław  Karpiński stanął  w  obronie  Pana  Prezesa.  I  projekt  uchwały  jest  zgodny
z zamysłem. Jeżeli są rzeczywiście jakieś pytania dotyczące realizacji zadań poprzedniego planu
inwestycyjnego to mogą być to dokumenty uzupełniające. 

Komisja  w  głosowaniu  jawnym  przy  obecności  7  radnych,  7  głosami  „za”,  przyjęła
pozytywnie  zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły.

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad 4.

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie  od
Gminy  Szydłowo  części  zadania  publicznego  w  zakresie  lokalnego  transportu  zbiorowego
i zawarcia porozumienia.

W imieniu  Prezydenta  projekt  uchwały  przedstawił Prezes  Miejskiego  Zakładu Komunikacji
Tadeusz Majewski.

Pytania do projektu uchwały. 
Radny Marek  Toboła powiedział,  że  ten  projekt  uchwały  to  bardzo  dobre  działanie  dla
wszystkich. 

Radny Mieczysław Karpiński zadał pytanie odnośnie przystąpienia do współpracy. Czy spółka
dysponuje odpowiednią ilością sprzętu, żeby obsłużyć dodatkową linię?
Prezes  Miejskiego  Zakładu  Komunikacji  Tadeusz  Majewski  odpowiedział,  że  jesteśmy  w
bardzo dobrej sytuacji. W tym roku będziemy mieć nowe autobusy.  Jesteśmy w stanie rozpocząć
działania dotyczące właśnie gminy Szydłowo i nie tylko, ponieważ będziemy mieć nadwyżkę tych
pojazdów. 
Radny Mieczysław Karpiński zadał pytanie czy na terenie gminy Szydłowo istnieją odpowiednie
przystanki do tego, żeby autokar miejski mógł się zatrzymać? 
Prezes  Miejskiego  Zakładu  Komunikacji  Tadeusz  Majewski  odpowiedział,  że  infrastruktura
musi się rozrastać i musi dostosowana do potrzeb. I to jest po stronie gminy Szydłowo. Na chwilę
obecną będziemy korzystać z infrastruktury tej, która jest. To jest proces długofalowy. 
Radny Mieczysław Karpiński zadał pytanie czy przewidywane jest pełne pokrycie kosztów dla
przejazdów gminy sąsiedniej? 
Prezes Miejskiego Zakładu Komunikacji Tadeusz Majewski odpowiedział, że dlatego, że jest to
element  początkowy,  startujemy  w  nowe  obszary  te  rozliczenia,  które  są  w  propozycji
porozumienia jest bardzo restrykcyjne. I nie jest to ze stratą dla gminy Piła. Natomiast jest to także
z formułą uczciwą w stosunku do obydwu partnerów. 
Radny Mieczysław Karpiński zadał pytanie czy w związku w tym, że oferta spółki się powiększy
są wyczerpane połączenie komunikacyjne na terenie miasta? 



Prezes Miejskiego Zakładu Komunikacji Tadeusz Majewski  odpowiedział, że podczas ankiet,
które były realizowane na terenie miasta, okazało się, że 75 % pasażerów jest zadowolonych z tego
układu komunikacyjnego, który obowiązuje. 

Przewodniczący Marek Andruszkiewicz zadał pytanie dotyczące zakresu, którą część gminy te
linie miałyby obsługiwać? Dolaszewo czy aż do Szydłowa? Są również pisane petycję dotyczące
połączenia z Dobrzycą.    
Prezes  Miejskiego  Zakładu  Komunikacji  Tadeusz  Majewski  odpowiedział,  że proponujemy
metodę drobniejszych  kroków. Oczekiwania  takie  są,  ale  rzeczywistość  zweryfikuje.  I  to  także
wiąże się z możliwościami gminy Szydłowo. Im więcej kursów tym większa rekompensata. 

Komisja nie głosowała tego projektu uchwały. Projekt będzie dopiero wchodził na sesję.

Ad 5.

Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wynajęcie
nieruchomości oraz odstąpienie   od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów najmu.

W imieniu Prezydenta projekt uchwały przedstawiła Dyrektor Miejskiego  Zakładu Gospodarki
Mieszkaniowej Grażyna Wierzbicka.

Pytania do projektu uchwały. 
Radny Kazimierz Sulima zadał pytanie do pozycji nr 2 w garażach przy ulicy Jana Pawła II.  Czy
to jest rzeczywista powierzchnia garażu? 
Dyrektor  Miejskiego   Zakładu  Gospodarki  Mieszkaniowej  Grażyna  Wierzbicka
odpowiedziała, że to są małe garaże, na motocykle.  

Radny  Mieczysław  Karpiński  zadał  pytanie  czy  ta  umowa  nie  będzie  skutkować  tym,  że
zajmujący będzie miał pierwszeństwo do wykupu nieruchomości? 
Dyrektor  Miejskiego   Zakładu  Gospodarki  Mieszkaniowej  Grażyna  Wierzbicka  do  tego
pytania nie było odpowiedzi. 
Radny Mieczysław Karpiński  zadał pytanie czy najem kantoru tego lokalu dla kantoru jest po
cenach ustalonych aktualnych czy wcześniej? Czy jest tam możliwość renegocjacji ceny wynajmu?
Dyrektor  Miejskiego   Zakładu  Gospodarki  Mieszkaniowej  Grażyna  Wierzbicka
odpowiedziała,  że ze wszystkich lokali,  które tutaj  są,  to kantor  pomimo,  że lokal  był przejęty
w drodze przetargowej, stawka jest tutaj bardzo duża. Jeżeli najemca wywiązuje się z opłat to jest
solidnym najemcą. 
Radny Mieczysław Karpiński zadał pytanie o Bydgoskie Przedmieście. Ponieważ tutaj jest kilka
obiektów, ale teren pokazany w załączniku jest dużym obszarem. Czy umowa dotyczy też tego
terenu?
Dyrektor  Miejskiego   Zakładu  Gospodarki  Mieszkaniowej  Grażyna  Wierzbicka
poinformowała, że to jest tylko garaż po byłym poligonie. 



Radny Mieczysław Karpiński  poinformował, że jeżeli ktoś będzie miał możliwość wykupienia
obiektu bez żadnej konkurencji? Jeżeli mamy do czynienia z obszarem dużym powierzchniowo to
powinien zostać miasta. 
Z-ca  Prezydenta  Krzysztof  Szewc  odpowiedział,  że  Pan  Prezydent  może  wyrazić  zgodę,  ale
absolutnie  nie  musi,  na  jakąkolwiek  sprzedaż.  Nie  ma  prawa  domagać  się  sprzedaży  przez
zasiedzenie. Na to są wyroki sądów. 

Komisja  w  głosowaniu  jawnym przy  obecności  7  radnych,  5  głosami  „za”,  przyjęła
pozytywnie  zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły.

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad 6.

Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wynajęcie
nieruchomości oraz odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu. 

W imieniu Prezydenta projekt uchwały przedstawiła Dyr. Wydz. Gospodarki Nieruchomościami
Monika Łukomska.

Pytania do projektu uchwały. 
Radni nie zadawali pytań.

Komisja  w  głosowaniu  jawnym przy  obecności  7  radnych,  7  głosami  „za”,  przyjęła
pozytywnie  zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły.

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad 7.
Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przyznania  na  rzecz  najemcy
pierwszeństwa  w  nabyciu  budynku  użytkowego  (garażu)  położonego  przy  ul.  Chałubińskiego
w Pile.

W imieniu Prezydenta projekt uchwały przedstawiła Dyr. Wydz. Gospodarki Nieruchomościami
Monika Łukomska.

Pytania do projektu uchwały.



Radny Kazimierz  Sulima zadał  pytanie  czy  wiadomo ile  garaży  zostało  jeszcze  sprzedanych
w tym kompleksie? 
Dyr. Wydz. Gospodarki Nieruchomościami Monika Łukomska poinformowała, że nie odpowie
na to pytanie, ponieważ nie ma ewidencji gruntów. Garaż ten jest indywidualną działką geodezyjną.

Radny  Mieczysław  Karpiński  zadał  pytanie nie  wprost  do  tej  uchwały.  Sprzedajemy  grunty
i garaże co jest jak najbardziej  zasadne, ale pojawia się pytanie.  Gmina często wyzbywając się
takiego obiektu  sceduje na właściciela  obowiązki,  które na nim ciążą.  Czy w miejscach gdzie
ważnych esteczycznie dla miasta, mamy jakikolwiek wpływ na to w jakim stanie te obiekty później
wyglądają? 
Dyr. Wydz. Gospodarki Nieruchomościami Monika Łukomska  odpowiedziała, że odpowiedź
jest  niestety  negatywna.  Miasto  już  później  nie  ma  żadnego  wpływu  na  wygląd  tych  garaży.
Ewentualnie stan techniczny można nadzorować. 
Radny  Mieczysław  Karpiński  zadał  pytanie do  powstających  nowych  osiedli  to  garaże  są
lokalizowane jako podziemne.  Natomiast w Pile większości to są mikro osiedla garażowe, bez
dróg, bez boksów na śmieci, każdy dach jest inny itp. Czy jest możliwość tego ujednolicenia? 
Z-ca Prezydenta Krzysztof Szewc odpowiedział, że w zupełności się z tym nie zgadza. To, że jest
to nieestetyczne i brzydkie, ale gmina  na terenach, które są tylko w części w jej władaniu nie może
i nie powinna inwestować żadnych środków finansowych. 
Radny Mieczysław Karpiński  zadał pytanie czy my sprzedajemy obiekt i teren pod obiektem?
A przestrzeń między budynkami nie jest przecież sprzedana? 
Dyr. Wydz. Gospodarki Nieruchomościami Monika Łukomska  odpowiedziała,  że faktycznie
jest to problem. 

Radny Marek Toboła wypowiedział się na temat ładu architektonicznego i zupełnie wypowiedzi
są nie na temat. Ale większość rzeczy jest bardzo pozytywnych. 
Z-ca  Prezydenta  Krzysztof  Szewc poinformował,  że  garaże  w  dużej  części  sprzedajemy
z  przynależnościami.  A  w zapisie  notarialnym  o  przynależności  za  te  grunty.  Z  tych  terenów
w sumie korzystają tylko ci właściciele. I to oni powinni o te przyległe tereny zacząć dbać. 

Komisja  w  głosowaniu  jawnym  przy  obecności  7  radnych,  7  głosami  „za”,  przyjęła
pozytywnie  zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły.

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad 8.

Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wynajęcie
i wydzierżawienie  nieruchomości oraz odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia
umów.



W imieniu Prezydenta projekt uchwały przedstawiła Dyr. Wydz. Gospodarki Nieruchomościami
Monika Łukomska.

Pytania do projektu uchwały.
Radny  Mieczysław  Karpiński zadał  pytanie  czy  chodzi  o  salon  samochodowy  marki
XXXXXXX?  Czy  wynajęcie  na  czas  nieoznaczony  nie  spowoduje  komplikacji  w  zakresie
funkcjonowania drogi na dzisiaj krajowej? Czy rozstrzygnięcia zapadły w tym zakresie? 
Dyr.  Wydz.  Gospodarki  Nieruchomościami  Monika Łukomska odpowiedziała,  że  w każdej
umowie mamy możliwość trzymiesięcznego wypowiedzenia bez podania przyczyny.  

Radny Grzegorz Płachta zadał pytanie o grunty rolne. O jakiej powierzchni one będą i czy będą
w drodze przetargowej?  
Dyr.  Wydz.  Gospodarki  Nieruchomościami  Monika  Łukomska odpowiedziała,  że  rozmowy
były różne, ale nie przyjęliśmy jakiejś konkretnej powierzchni tylko patrzymy na użytek.  
Radny  Grzegorz  Płachta poprosił,  żeby  takich  sztywnych  ram  nie  trzymać,  ponieważ  każda
nieruchomość jest inna. 

Przewodniczący Marek Andruszkiewicz zadał pytanie czy transakcja doszła do skutku czy tylko
ktoś wnioskował? 
Dyr. Wydz. Gospodarki Nieruchomościami Monika Łukomska odpowiedziała, że Panu kończą
się umowy i te nieruchomości będą poddane pod przetarg. 

Komisja  w  głosowaniu  jawnym  przy  obecności  7  radnych,  7  głosami  „za”,  przyjęła
pozytywnie  zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły.

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad 9.

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie  od
obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów dzierżawy.

W imieniu Prezydenta projekt uchwały przedstawiła Dyr. Wydz. Gospodarki Nieruchomościami
Monika Łukomska.

Pytania do projektu uchwały.
Radni nie zadawali pytań.

Komisja  w  głosowaniu  jawnym  przy  obecności  7  radnych,  7  głosami  „za”,  przyjęła
pozytywnie  zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły.



Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad 10.

Informacja Prezydenta Miasta Piły o zgłoszonych w 2019 roku żądaniach, o których mowa w art.
36 ust. 1-3 i ust.5 i wydanych decyzjach, o których mowa w art. 37 ust. 6 i 7 ustawy z dnia 27
marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym.

W  imieniu  Prezydenta  informację  przedstawiła  Dyr.  Wydz.  Gospodarki  Nieruchomościami
Monika Łukomska.

Pytania do informacji.
Radni nie zadawali pytań.

Komisja nie głosowała informacji.

Z powodu tego, że jest anonimizacja punkty od 11 - 19 nie zostały nagrane. 

Ad 11.

Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zasięgnięcia  od  Komendanta
Wojewódzkiego Policji informacji o kandydatach na ławników. 

W imieniu Prezydenta projekt uchwały przedstawiła  Wiceprzewodnicząca Zespołu  do wyboru
ławników Gabriela Milska.

Pytania do projektu uchwały.
Radni nie zadawali pytań.

Komisja  w  głosowaniu  jawnym  przy  obecności  7  radnych,  7  głosami  „za”,  przyjęła
pozytywnie  zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły.

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad 12.
Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zgłoszenia kandydata na ławnika,
które pozostawia się bez dalszego biegu.



W imieniu Prezydenta projekt uchwały przedstawiła  Wiceprzewodnicząca Zespołu  do wyboru
ławników Gabriela Milska.

Pytania do projektu uchwały.
Radni nie zadawali pytań.

Komisja  w  głosowaniu  jawnym  przy  obecności  7  radnych,  7  głosami  „za”,  przyjęła
pozytywnie  zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły.

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad 13.

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zgłoszenia kandydata na ławnika,
które pozostawia się bez dalszego biegu.

W imieniu Prezydenta projekt uchwały przedstawiła  Wiceprzewodnicząca Zespołu  do wyboru
ławników Gabriela Milska.

Pytania do projektu uchwały.
Radni nie zadawali pytań.

Komisja  w  głosowaniu  jawnym  przy  obecności  7  radnych,  7  głosami  „za”,  przyjęła
pozytywnie  zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły.

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad 14.

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zgłoszenia kandydata na ławnika,
które pozostawia się bez dalszego biegu.

W imieniu Prezydenta projekt uchwały przedstawiła  Wiceprzewodnicząca Zespołu  do wyboru
ławników Gabriela Milska.

Pytania do projektu uchwały.
Radni nie zadawali pytań.

Komisja  w  głosowaniu  jawnym  przy  obecności  7  radnych,  7  głosami  „za”,  przyjęła
pozytywnie  zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły.

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.



Ad 15.

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zgłoszenia kandydata na ławnika,
które pozostawia się bez dalszego biegu.

W imieniu Prezydenta projekt uchwały przedstawiła  Wiceprzewodnicząca Zespołu  do wyboru
ławników Gabriela Milska.

Pytania do projektu uchwały.
Radni nie zadawali pytań.

Komisja  w  głosowaniu  jawnym  przy  obecności  7  radnych,  7  głosami  „za”,  przyjęła
pozytywnie  zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły.

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad 16.

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zgłoszenia kandydata na ławnika,
które pozostawia się bez dalszego biegu.

W imieniu Prezydenta projekt uchwały przedstawiła  Wiceprzewodnicząca Zespołu  do wyboru
ławników Gabriela Milska.

Pytania do projektu uchwały.
Radni nie zadawali pytań.

Komisja  w  głosowaniu  jawnym  przy  obecności  7  radnych,  7  głosami  „za”,  przyjęła
pozytywnie  zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły.

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad 17.

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zgłoszenia kandydata na ławnika,
które pozostawia się bez dalszego biegu.

W imieniu Prezydenta projekt uchwały przedstawiła  Wiceprzewodnicząca Zespołu  do wyboru
ławników Gabriela Milska.



Pytania do projektu uchwały.
Radni nie zadawali pytań.

Komisja  w  głosowaniu  jawnym  przy  obecności  7  radnych,  7  głosami  „za”,  przyjęła
pozytywnie  zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły.

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad 18.

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zgłoszenia kandydata na ławnika,
które pozostawia się bez dalszego biegu.

W imieniu Prezydenta projekt uchwały przedstawiła  Wiceprzewodnicząca Zespołu  do wyboru
ławników Gabriela Milska.

Pytania do projektu uchwały.
Radni nie zadawali pytań.

Komisja  w  głosowaniu  jawnym  przy  obecności  7  radnych,  7  głosami  „za”,  przyjęła
pozytywnie  zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły.

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad 19.

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zgłoszenia kandydata na ławnika,
które pozostawia się bez dalszego biegu.

W imieniu Prezydenta projekt uchwały przedstawiła  Wiceprzewodnicząca Zespołu  do wyboru
ławników Gabriela Milska.

Pytania do projektu uchwały.
Radni nie zadawali pytań.

Komisja  w  głosowaniu  jawnym  przy  obecności  7  radnych,  7  głosami  „za”,  przyjęła
pozytywnie  zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły.

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad 20.



Wolne wnioski i sprawy różne -  Informacja dot. zamierzeń inwestycyjnych Gminy Piła w 2020
roku na poszczególnych osiedlach miasta.

Nie było pytań w wolnych wnioskach i sprawach różnych. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Marek Andruszkiewicz zakończył

obrady komisji.

Protokół sporządziła: Przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej

Klaudia Kamińska     Marek Andruszkiewicz
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